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From: fe

Sent: Mon 1/18/2021 12:47:30 PM

Subject: FW: aanpassing visual -> graag vandaag reactie of visual nog inhoudelijk klopt

Received: Mon 1/18/2021 12:47:30 PM

20200115 RIVM visuele uitleg vaccinatie corona LV.pdf

Zouden jullie nog een keer onze visual/infographic willen checken die we meesturen met de uitnodigingen, gezien
alle ontwikkelingen? Voordat ie in grote getalen wordt gedrukt?
We gaan de interval tussen de prikken aanpassen naar minimaal 3 weken. Dat omdat AstraZeneca nog onbekend is

qua interval. Helemaal geen interval noemen kan verwarring opleveren (dan denken mensen wellicht dat ze in een

keer 2 prikken krijgen), dus dit lijkt dan de beste oplossing.

To: FE eivm nl; IEEE @rivm nl]

En klopt het zinnetje nog:

Uiteraard is er weer spoed bij. Zouden jullie vandaag kunnen reageren?

Dank!

Groet,

trom:IEEEEIEN ©.Sent: maandag 18 januari 2021 11:19

To: JECAE-EEN <BRCREEEN @ rivm.nl>;

Cc: 5.1.2e <PEREEN @ deloitte.nl>;

Subject: RE: aanpassing visual

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Hoi [ERE

vind ik prima, maar zou ik inhoudelijk wel even afstemmen. Is dat nu met [EER
Groeten,

RIVIVI Centrum voor Bevolkingsonderzoek | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

Afwezig|

Sent: maandag 18 januari 2021 10:19

@ rivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: RE: aanpassing visual

Hoi [EEE

Als je de zin van de interval weglaat, staat er alleen dat ze 2 prikken krijgen. Mensen kunnen dan denken dat ze die

tegelijkertijd krijgen. Kunnen we er dan niet beter van maken ‘de 2° prik krijgt u minimaal 3 weken later’ ?

Groet,

Sent: vrijdag 15 januari 2021 18:33



1067029

To: 5.1.2e rivm.nl>; @rivm.nl>

Ce: 5.1.2e < deloitte.nl>;

Subject: aanpassing visual

Ik heb net nog een poosije overlegd met eng over oproepkaart en uitnodigingsbrief. Aanleiding
was ook dat ik gisteren hoorde dat de interval bij AZ mogelijk tussen de 4 en 12 weken kan zijn. Omdat we voor de

huisartsen toch nu zo algemeen mogelijk de uitnodigingsmaterialen willen maken, wil ik voorstellen om in de visual

de zin over termijn tussen beide prikken eruit te halen. We weten het op dit moment gewoon helaas nog niet. En

mogelijk adviseert GR ook dat termijn tussen eerste en tweede prik langer kan worden. Ik heb in bijlage voorstel

voor aanpassing gedaan.

@rivm.nl>

Verder lijkt het me goed dat er iemand nog een keer inhoudelijk goed meekijkt, voorzover jullie dat nog niet

hebben laten doen. Klopt alles nog met de laatste stand van zaken? Kunnen we de zinnen over medisch risico nog

wel overeind houden met verwijzing naar mensen bv long- en hartziekten?

De zin over de interval moet er iig uit voor de versie die we na maandag willen laten drukken voor de

huisartsengroep.

Sorry...

Groeten,

RIVM Centrum voor Bevolkingsonderzoek | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

v IE sum. | KameICKIECI
Afwezig:


